### عناصر تعبير عن اليوم الوطني للأطفال بالإنجليزي

فيما يلي يتم عرض عناصر التعبير عن اليوم الوطني للأطفال والذي سوف يتم تقديمه في التالي:

- مقدمة تعبير عن اليوم الوطني للأطفال بالإنجليزي.
  - تعبير عن اليوم الوطنى للأطفال بالإنجليزي.
- أهمية اليوم الوطني للأطفال على المجتمع.
  خاتمة تعبير عن اليوم الوطني للأطفال بالإنجليزي.

# مقدمة تعبير عن اليوم الوطنى للأطفال بالإنجليزي

Where the National Children's Day is celebrated in many ways, especially in schools, the events that will take place in the celebration of the International Children's Day are also prepared by conducting a number of different types of competitions, and in this international festival, awareness of children's rights and responsibilities towards them is raised, in addition to preparing activities Sports, and various outings in order to host young children.

#### ترجمة مقدمة تعبير عن اليوم الوطني للأطفال

حيث يتم الاحتفال باليوم الوطني للأطفال بالعديد من الطرق، بالأخص في المدارس، كما يتم الإعداد للأحداث التي ستقع في الاحتفال باليوم العالمي للأطفال من خلال إجراء مجموعة من الأنواع المختلفة للمسابقات، وفي ذلك المهرجان العالمي، يتم التوعية بحقوق الأطفال والمسؤوليات تجاهُهم، بالإضافة إلى تحضير الأنشطة الرياضية، والنزُّهات المختلفة من أجل استضافة الأطفال الصغار

# تعبير عن اليوم الوطنى للاطفال بالانجليزى

The feeling of children should be known, and they should not be neglected on their national day. Also, this day should not be limited to cultural celebrations and events only, but effort should be made in the negative matters that these children go through in the darkness of life. Schools can not only do this, but every country is required to make society aware that the child lives and has a presence in that nation, besides that children deserve justice in order to live a dignified life on earth, it is important to take care of them, because they consider the future and hope for the world, and in If they are aware of their duties and rights since childhood, they will be able to raise their voices against evil and any exploitation to which they are exposed.

### ترجمة تعبير عن اليوم الوطنى للأطفال

ينبغي أن يتم معرفة الشعور الذي ينتاب الأطفال، وألا يتم التقصير معهم في اليوم الوطني الخاص بهم، وكذلك، يجب ألا يقتصُّر هذا اليوم على الاحتفالات الثقافية والأحداث فقط، بل أن يتم بذل الجُّهد في الأمور السلبية التي يمر بها هؤلاء الأطفال في ظلام الحياة، إذ لا تستطيع المدارس فقط القيام بذلك، بل يُطلب من كلّ دولة أن تُوعي المجتمع بأن الطفل يعيش وله وجود في تلك الأمة، إلى جانب أن الأطفال يستحقون العدالة لكي يعيشوا حياة كريمة على الأرض، فإنه من الهام العناية بهم، لأنهم يعتبرون المستقبل والأمل للعالم، وفي حال كانوا مُستوعبين لواجباتهم وحقوقهم منذ مرحلة الطفولة، سوف يتمكنون من رفع أصواتهم ضد الشر وأي استَعْلَال يتعرضُون له.

#### أهمية اليوم الوطنى للأطفال على المجتمع

Since it is very important to pay attention to the ways in which all children around the world will be celebrated on National Children's Day, but the real importance of this day is that we are at the crucial time for all countries to be informed of the obstacles that children face every day, such as: making them work in services, exploiting them for military purposes, or living without homes, therefore, school teachers must be encouraged to participate in this bitter reality, and the importance of the National Children's Day is the need to present the idea of children's rights in a simple way so that each child knows his rights, which should be Everyone around the world deserves it.

#### ترجمة أهمية اليوم الوطني للأطفال على المجتمع

بما أنه من الهام كثيرًا الاهتمام بالوسائل التي سوف يتم الاحتفال بكافة الأطفال حول العالم عن طريقها في اليوم الوطني للأطفال، لكن تتمثل الأهمية الحقيقية لهذا اليوم في كوننا بالوقت الحاسم ليتم إبلاغ جميع الدول بالعوائق التي يواجهها الأطفال كل يوم، مثل: جعلهم يعملون في الخدمات، استغلالهم في الأغراض العسكرية، أو العيش دون منازل، لذلك، يجب التشجيع من قِبل معلمي المدارس على المشاركة في هذا الواقع المرير، كما تتمثل أهمية اليوم الوطني للأطفال في ضرورة عرض فكرة حقوق الأطفال بشكل بسيط لكي يعرف كل طفل الحقوق الخاصة به، والتي ينبغي أن يستحقها الجميع حول العالم.

## خاتمة تعبير عن اليوم الوطنى للأطفال بالإنجليزي

The National Children's Day is not considered a world-famous day, but it is one of the exceptional events that are recorded with the aim of raising awareness of the rights that future generations need in the world. In addition, in developing countries such as India, the value of this international day increases, as a result of the need for the prosperity of society, In addition to having regular events to reduce child labor and exploitation to which they are exposed, parents should also give their children full information about their rights and try to make them have more awareness about it.

### ترجمة خاتمة تعبير عن اليوم الوطني للأطفال

اليوم الوطني للطفل لا يعتبر من الأيام الشهيرة على مستوى العالم، ولكنه من الأحداث الاستثنائية التي يتم تسجيلها بهدف التوعية بالحقوق التي تحتاجها الأجيال القادمة في العالم، فضلًا عن أنه في الدول النامية مثل الهند، ترتفع قيمة هذا اليوم العالمي، نتيجة الحاجة إلى از دهار المجتمع، إضافةً إلى وجود أحداث منتظمة للحد من عمالة الأطفال والاستغلال الذي يتعرضون له، وكذلك، ينبغي على الآباء أيضًا منح أطفالهم المعلومات التامة حول حقوقهم، بجانب محاولة جعلهم يملكون وعيًا أكثر حول ذلك الموضوع.